
Високи  представник  поднио
извјештај  Савјету
безбједности  УН-а  о
имплементацији  Дејтонског
споразума
У данашњем обраћању пред Савјетом безбједности УН-а, високи
представник Валентин Инцко је рекао да међународна заједница
мора наставити да подржава оне у Босни и Херцеговини који желе
да се крећу напријед, и одуприресе онима који поново настоје
отворити старе ране.

Високи  представник  је  подвукао  да,  док  се  друге  земље  у
региону крећу ка свијетлој будућности унутар евро-атлантских
институција, босанскохерцеговачки лидери и даље не испуњавају
своје обавезе према грађанима ове земље и не испуњавају врло
ограничена очекивања међународне заједнице. Као резултат тога,
ова земља је још више заостала за својим сусједима.

„Знам да они могу пуно боље“, рекао је високи представник, „и
позивам их са овог цијењеног форума да покажу храброст“.

Високи  представник  је  изразио  жаљење  што  је  приморан
информирати  Савјет  безбједности  да  су  у  протеклом
шестомјесечном  извјештајном  периоду  оспоравања  владавине
права,  оспоравања  суверенитета  и  интегритета  државе,  те
хронична политичка разрачунавања онемогућила органе власти да
на ефикасан начин рјешавају материјалне потешкоће у које су
запали грађани БиХ као резултат економске кризе.

Међутим, он је подвукао како се стално нада да се негативни
политички тренд из неколико протеклих година може зауставити и
да  ће  за  шест  мјесеци  бити  поново  могуће  извијестити
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Савјетбезбједности  о  помацима  у  Босни  и  Херцеговини.  

Након обраћања Савјету безбједности, високи представник ће се
састати са генералним секретаром УН-а Бан Ки-муном, коме ће се
захвалити на његовом сталном занимању за ситуацију у Босни и
Херцеговини и пријеко потребној подршци УН-а за реализацију
мандата високог представника.

Високи  представник  ће  сутра  отпутовати  у  Вашингтон  ради
састанака у америчком Стејт Департменту.


